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Vesterbro og Københavns Kommunes Træpolitik 

 

Vesterbro Lokaludvalg har tidligere været i dialog med forvaltningen om træer og træpolitik. 

Vesterbro er jo ikke begunstiget med mange grønne områder og træer i det hele taget, derfor får 

lokaludvalget mange henvendelser, så snart der sker noget med de få træer, der er på Vesterbro. 

Senest har der været en række henvendelser pga. en meget hårdhændet beskæring, nærmest 

vandalisering, at de træer, der står ved Engskolen i Haderslevsgade, se vedlagte billeder. Beskæringen er 

sket i uge 7. En beskæring, der nok skyldes sygdom efter hvad vi har fået oplyst, men en beskæring, der 

formodentligt kunne være sket med større hensyn til den træernes vækst. Efter det af skolen oplyste er der 

også sket fældning af et træ. 

Vesterbro Lokaludvalg vil gerne med nærværende henvendelse spørge, om arbejderne er sket i 

overensstemmelse med kommunens udmærkede Træpolitik? Herunder om der er taget stilling til Princip 

#2 i Træpolitik om erstatningstræ? 
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